
BANTUAN TAJAAN JPA BAGI
PELAJAR DITERUSKAN

Perdana Menteri, Datuk Seri Anwar Ibrahim, telah mengumumkan
bahawa tajaan dalam bidang perubatan, pergigian, dan farmasi di
bawah Jabatan Perkhidmatan Awam (JPA) akan diteruskan. Keputusan
ini berdasarkan situasi semasa yang menunjukkan keperluan yang
masih ada dalam sektor-sektor tersebut di negara ini.

Dalam perjumpaan khas antara beliau dan JPA pada minggu lalu, Anwar
mendapati bahawa pemberhentian tajaan itu adalah berdasarkan dasar
sedia ada. Oleh itu, beliau telah meminta agar perkara ini dikaji semula



berdasarkan unjuran keperluan sektor perubatan, pergigian, dan farmasi
yang masih wujud.

Anwar menjelaskan bahawa program biasiswa JPA untuk sektor-sektor
ini akan diteruskan mengikut keperluan yang ditentukan. Keputusan ini
diumumkan dalam program Temu Anwar@USM di Dewan Syed Putra,
Universiti Sains Malaysia (USM), yang dihadiri oleh lebih 5,000 pelajar
dari USM dan beberapa institusi pengajian tinggi dari seluruh negara.

Beliau menjawab soalan peserta program mengenai keputusan kerajaan
menghentikan penajaan JPA dalam bidang perubatan, pergigian, dan
farmasi. Kajian Kementerian Kesihatan (KKM) menunjukkan bahawa
bekalan pegawai perubatan akan mengalami kebanjiran mulai tahun
2026 hingga 2030. Oleh itu, Anwar mengumumkan bahawa tajaan
tersebut akan diteruskan mengikut keperluan semasa.


